

Certificate of Authenticity

This Joint Certificate of Authenticity assures that the Oligomeric ProanthoCyanidins (OPCs) contained in Proanthenols® and other products manufactured and distributed by Life Plus® International contain The Real OPCs™ as originally isolated by Professor Dr. Jack Masquelier at the University of Bordeaux, France and supplied worldwide by International Nutrition Company (INC) of Loosdrecht, Netherlands, in the USA and many other countries under INC's trademark MASQUELIER'S® Original OPCs.

The real Masquelier's® Original OPCs as used in Life Plus products are described in detail in the now expired U.S. Patent No. 4,698,360 and extracted for INC by Berkem s.a., an International Standards Organization (ISO-9002) quality certified facility. Berkem is licensed by French Ministry of Health to produce this high quality, pharmaceutical-grade OPC extract, employing state-of-the-art methods developed on the basis of Professor Masquelier's French extraction patents and further perfected on an industrial scale by Berkem Laboratories. Masquelier's Original OPCs, the real OPC extracts used by Life Plus, is the 100% Bioavailable and 100% Residue-Free extract that has been proven beneficial to human health through nearly 50 years of research and worldwide use.



Lucien Fahy
President



J. Robert Lemon, R.Ph.
President



Bert Schwitters
President

Dr. Jean Nkiziza
Technical & Quality Director

Timothy A. Nolan
Executive Vice President

Doctor Jack Masquelier
Professor Emeritus

Traduction :

Ce certificat conjoint d'authenticité garantit que les oligomères proanthocyanidines (OPC) contenus dans Proanthenols® et d'autres produits fabriqués et distribués par Lifeplus® International contiennent les véritables OPCTM tels qu'ils ont été isolés à l'origine par le professeur Dr. Jack Masquelier à l'Université de Bordeaux, France et fournis dans le monde entier par International Nutrition Company (INC) de Loosdrecht, Pays-Bas, aux États-Unis et dans de nombreux autres pays sous la marque déposée MASQUELIER'S® Original OPCs.

Les véritables OPC originaux Masquelier's® utilisés dans les produits Life Plus sont décrits en détail dans le brevet américain n° 4 698 360, aujourd'hui expiré, et extraits pour INC par Berkem s.a., un établissement certifié par l'Organisation internationale de normalisation (ISO-9002). Berkem est autorisé par le Ministère français de la Santé à produire cet extrait de qualité pharmaceutique de haute qualité, en utilisant des méthodes de pointe développées sur la base des brevets d'extraction français du Professeur Masquelier et perfectionnées à l'échelle industrielle par les Laboratoires Berkem. Masquelier's Original OPCs, les véritables extraits OPC utilisés par Life Plus, est l'extrait 100% biodisponible et 100% sans résidus qui a été prouvé bénéfique pour la santé humaine à travers près de 50 ans de recherche et d'utilisation dans le monde entier.

Certificate of Authenticity

The 24th of February 2000 was a day of great notoriety and pride for Life Plus. On this day, Dr. Jack Masquelier personally signed the original Certificate of Authenticity thus bestowing upon Life Plus one of the greatest honors to be achieved by a wellness company.

When an inventor goes to such great lengths to recognize the sales and marketing capabilities of a company using his invention, you, the consumer, are assured of two things:

1. Product potency and standardization
2. The ongoing inventor/company commitment and relationship

To achieve such a prestigious and exclusive award, the company must show an immense commitment and desire for quality. Anyone can put a picture or signature of an inventor on a label and claim “their product is the only real product.” Rest assured that as a Life Plus Associate, not only can you produce the picture and signature of Dr. Masquelier, but you and you alone will be able to produce this coveted Certificate of Authenticity.



Traduction :

Le 24 février 2000 a été un jour de grande notoriété et de fierté pour Lifeplus. Ce jour-là, le Dr Jack Masquelier a personnellement signé le certificat d'authenticité original, conférant ainsi à Lifeplus l'un des plus grands honneurs qu'une entreprise de bien-être puisse obtenir.

Lorsqu'un inventeur se donne autant de mal pour reconnaître les capacités de vente et de marketing d'une société utilisant son invention, vous, le consommateur, êtes assuré de deux choses :

1. La puissance et la normalisation du produit
2. L'engagement et la relation permanents entre l'inventeur et l'entreprise.

Pour obtenir un prix aussi prestigieux et exclusif, l'entreprise doit faire preuve d'un engagement et d'un désir de qualité immenses. N'importe qui peut apposer la photo ou la signature d'un inventeur sur une étiquette et prétendre que son produit est le seul vrai.

le seul vrai produit". Soyez assuré qu'en tant qu'associé de Lifeplus, non seulement vous pouvez produire la photo et la signature du Dr. Masquelier, mais vous et vous seul serez en mesure de produire ce certificat d'authenticité tant convoité.